
 

   
  

Protokoll 12-04-24 
Styrelsemöte	  med	  Vit	  Herdehundklubb,	  24	  april	  2012.	  Telefonmöte.	  
	  
Närvarande:	  	   Gunilla	  Andersson,	  Annicka	  Barvestad,	  Camilla	  Åberg,	  Elisabeth	  

Söderström,	  Ingemari	  Axelsson,	  Jill	  Adolfsson,	  Annica	  Johansson	  
	  
Frånvarande:	  	   Jessica	  Jacobsson	   	  
	  
	  
§1.	  	  Mötets	  öppnande	  
Ordförande	  Gunilla	  Andersson	  öppnade	  mötet.	  
	  
§2.	  	  Godkännande	  av	  dagordning	  
Mötet	  godkände	  dagordningen.	  	  
	  
§3.	  	  Val	  av	  justerare	  	  
Till	  justerare	  valdes	  Jill	  Adolfsson.	  
	  
§4.	  	  Val	  av	  mötessekreterare	  
Till	  mötessekreterare	  valdes	  Camilla	  Åberg.	  
	  
§5.	  Föregående	  protokoll	  
Föregående	  protokoll	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  
	  
§6.	  Kassarapport	  
Kassarapporten	  den	  24	  april	  är	  26	  611,12	  kronor.	  	  
Medlemsantalet	  den	  24	  april	  är	  193	  st	  medlemmar.	  
	  
§7.	  Inkommande/utgående	  post	  

• Förfrågan	  från	  SKK	  ang	  vidareutbildning	  av	  domare.	  VHK	  beslutade	  att	  
tillstyrka	  detta.	  Camilla	  ansvarar	  för	  detta.	  

• Två	  inbjudningar	  från	  Halland	  och	  Stockholms	  distrikt	  har	  inkommit.	  
• Inloggningsuppgifter	  till	  SBK-‐tävling	  har	  inkommit.	  	  
• Svaren	  angående	  mönstringsansökningar	  är	  inskickade	  till	  Yvonne	  Brink.	  	  
• Jill	  kontrollerar	  postgången	  mellan	  SBK,	  SKK	  och	  oss.	  VHK	  efterlyser	  

återkoppling	  till	  styrelsen	  om	  vilka	  beslut	  som	  fattas.	  
	  

§8.	  RUS	  exteriör/mental	  
• Exteriör:	  RAS-‐specialen:	  Separata	  möten	  kommer	  att	  hållas	  med	  anledning	  av	  

Ras-‐specialen.	  	  
• Mental:	  Det	  kommer	  att	  läggas	  ut	  ett	  förtydligande	  angående	  MH,	  på	  hemsidan	  

och	  i	  Vita	  Svepet.	  	  
	  

§9.	  Rapport	  från	  arbetsgrupper	  
• Avel	  och	  hälsa:	  Annicka	  Barvestad,	  sammankallande	  i	  avelsgruppen	  kommer	  att	  

kalla	  till	  möte.	  	  
• Vita	  Svepet:	  Inget	  att	  rapportera	  	  

	  



 

 §10.	  Övriga	  frågor	  	  
• Uppfödargruppen	  på	  facebook	  är	  under	  uppförande.	  
• Gunilla	  kontrollerar	  adressändringen	  med	  Bolagsverket.	  
• Styrelsen	  beslutade	  att	  VHK	  kommer	  att	  deltaga	  med	  rasmonter	  på	  Bruks-‐SM	  i	  

Skövde	  den	  24-‐26	  augusti.	  Gunilla	  Andersson	  är	  ansvarig	  för	  detta.	  	  
	  
	  

§11.	  Nästa	  möte	  
Onsdag	  den	  23	  maj,	  kl	  19.30	  
	  
§12.	  Avslutning	  
Ordförande,	  Gunilla	  Andersson	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  avslutade	  mötet.	  	  
	  
Vid	  protokollet:	  
	  
	  
	  
……………………………………………………………………………………………………	  
Camilla	  Åberg,	  mötessekreterare	  
	  
Justeras:	  
	  
	  
	  
……………………………………………………………………………………………………	  
Gunilla	  Andersson,	  ordförande	  
	  
	  
	  
……………………………………………………………………………………………………	  
Jill	  Adolfsson,	  justerare	  
	  
	  
	  
	  


